



尊敬的校長：

### 奧運冠軍 DeeDee Trotter 世界巡迴（香港站）講座

為推動學生建立積極正向的人生觀和價值觀，香港學界體育聯合會、香港直接資助學校議會及英孚教育將於 2018 年 3 月 17 日（星期六）聯合主辦香港學界大型講座，邀請現正進行世界巡迴演講的美國金牌田徑運動員迪迪•特羅特（DeeDee Trotter）蒞臨香港擔任主講嘉賓。迪迪•特羅特曾於奧林匹克運動會摘取兩金一銅的成績，從她的奮鬥歷程，期間遭遇的挫折，以至如何以堅毅精神克服困難等，對年青人應有很大的啟發。我們誠意邀請閣下和貴校老師帶領學生出席講座，近距離接觸奧運冠軍。詳情如下：

日期：2018 年 3 月 17 日（星期六）

時間：上午 10 時 - 11 時 30 分

地點：香港拔萃女書院大禮堂

主講嘉賓：迪迪•特羅特（DeeDee Trotter）

講題：發掘你的冠軍潛能

對象：全港中學生

講座語言：英語

報名方法：

(1) 指示學生在網上個人登記，及 (2) 學校老師填寫報名統計表

登記網址：<https://www.ef.com.hk/innerchampion/>

截止日期：即日起至 2018 年 3 月 9 日

由於名額有限，每間學校只限最多 40 個名額，先到先得，額滿即止。報名需要提供學生姓名、班級、學校、電郵以及電話，以作確認之用。籌委會職員將於截止日期後就有關登記確認和派發門票事宜作出聯繫。如有問題，歡迎閣下致電 2158 2929 或電郵至 [becky.yiu@ef.com](mailto:becky.yiu@ef.com) 向英孚教育饒秀玲小姐查詢。



劉靳麗娟

香港學界體育聯合會主席



招祥麒

香港直接資助學校議會主席

二零一八年一月三十一日

招展如

英孚教育港澳區行政總監

香港學界體育聯會 • 香港直接資助學校議會 • 英孚教育  
合辦

奧運冠軍迪迪 • 特羅特世界巡迴 (香港站) 講座  
2018 年 3 月 17 日 (星期六) 上午 10 時正至上午 11 時 30 分  
九龍佐敦佐敦道 1 號 香港拔萃女書院大禮堂

◀ 回條 ▶

(請於 2018 年 3 月 9 日 (星期五) 或之前回覆。)

敬請留意，座位將以「先到先得」辦理，每間學校最多 40 名老師和學生)

致：招祥麒主席  
香港直接資助學校議會  
傳真：3904 5450

本校將會出席「奧運冠軍迪迪 • 特羅特世界巡迴 (香港站) 講座」，參加者如下：

奧運冠軍迪迪 • 特羅特(DeeDee Trotter)世界巡迴 (香港站) 講座報名表格		
<input type="checkbox"/> 本校校長將會出席講座		
<input type="checkbox"/> 本校將會安排 _____ 位教師及 _____ 位學生，共 _____ 位參與講座 (* 請老師和學生先在網上登記，並確認全校出席人數。登記網址： <a href="https://www.ef.com.hk/innerchampion/">https://www.ef.com.hk/innerchampion/</a> )		
出席教師名單	姓名	職位
	1.	
	2.	
	3.	

學校名稱：\_\_\_\_\_

聯絡人：\_\_\_\_\_ 聯絡電話：\_\_\_\_\_

聯絡電郵：\_\_\_\_\_

校長簽署：\_\_\_\_\_ 日期：\_\_\_\_\_

學校印章：\_\_\_\_\_



31 January, 2018

Dear Principal,

**Invitation to attend the “Olympic Champion Talk Series”**

In promoting positive mindsets and values among Hong Kong students, Hong Kong Schools Sports Federation, Hong Kong Direct Subsidy Scheme Schools Council and EF Education First are co-organizing a joint-school Olympic Champion talk. DeeDee Trotter, Olympic track and field gold medalist who is currently on a world tour to share her inspirational story, will be our guest speaker. During the talk, DeeDee will share her unique Olympic journey, including her fatal injuries and how she overcame the obstacles. Students will be encouraged to discover their inner champion and look for the gold medal of their lives. We sincerely wish your school will join us in this special event.

**About the event**

“Unleash Your Inner Champion” – a talk by Olympic Gold Medalist DeeDee Trotter

Date: March 17 2018

Time: 10 – 11:30 am

Venue: Diocesan Girls School Main Hall

Speaker: DeeDee Trotter

Target audience: All secondary school students in Hong Kong

Language: English

**About registering for the event**

(1) Direct your students to register online; and then (2) submit registration list by the school teacher

Registration website: <https://www.ef.com.hk/innerchampion/>

Deadline: 9 March, 2018

Due to limited seating, each school can only register for a maximum of 40 seats. Registration includes the students' names, form, schools, email addresses and telephone numbers for identity verification. After the deadline, the EF Olympics World Tour Organising Committee will be in touch with you regarding seating confirmation and ticket pick-up.

For more information, please contact Ms Becky Yiu from EF at 2158 2929 / [becky.yiu@ef.com](mailto:becky.yiu@ef.com).

Yours faithfully,

Stella Lau  
Chairlady,  
Hong Kong Schools Sports  
Federation

Cheung-Ki Chiu  
Chairman,  
Hong Kong Direct Subsidy  
Scheme Schools Council

Jenny Chiu  
General Manager,  
EF Education First

**Olympic Champion Talk**  
**Co-organized by Hong Kong Schools Sports Federation, Hong Kong Direct Subsidy Scheme  
 Schools Council and EF Education First**

**17 March 2018 (Saturday)                      10-11:30am**  
**Diocesan Girls' School Auditorium              1 Jordan Road, Kowloon**

◀ Reply form ▶

***(Please return this form on or before 9 March 2018. Please be reminded that seating will be available on a first-come, first served basis. Each school can request seating for a maximum of 40 teachers and students.)***

To : Cheung-Ki Chiu  
 Chairman, Hong Kong Direct Subsidy Scheme Schools Council  
 Fax: 3904 5450

Our school will attend the Olympic Champion Talk and please find the attendee list below:

Olympic Champion Talk Registration Form		
<input type="checkbox"/> The principal will attend the talk <input type="checkbox"/> The school will arrange ____ teachers and ____ students, in total ____ people to attend the talk (*Please have teachers and students to register online before finalizing the numbers. Registration website: <a href="https://www.ef.com.hk/innerchampion/">https://www.ef.com.hk/innerchampion/</a> )		
Attending teachers' list	Name	Position
	1.	
	2.	
	3.	

School name : \_\_\_\_\_

Contact person : \_\_\_\_\_ Phone : \_\_\_\_\_

Email : \_\_\_\_\_

Principal's signature : \_\_\_\_\_ Date : \_\_\_\_\_

School stamp :